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 Introduction: Self-Service... what’s in a word / 簡介：自助服務......總之 

Offering a top-notch customer experience through exceptional customer service is what Barco strives for. Offering 

Self-service capabilities via our Service portal in combination with a powerful knowledge base platform is the best 

answer to this.  

巴可致力於通過卓越的客戶服務提供一流的客戶體驗。 

通過我們的服務門戶結合強大的知識庫平台提供自助服務功能是對此的最佳解決方案。 

To serve you even faster and to make things simpler, Barco encourages our customers to embrace the self-

service functionalities for multiple reasons:   

為了更快地為您服務並使事情變得更簡單，巴可出於多種原因鼓勵我們的客戶採用自助服務功能： 

   

• By accessing our Knowledge Base platform (an online library with FAQ and informative articles) you can find 

solutions without requiring assistance from a service representative.  

• 通過存取閱讀我們的知識庫平台（一個包含常見問題解答和訊息文件的線上圖書館）， 

您可以找到解決方案，而無需巴可服務人員的幫助 

• By using the Service e-portal you can log your service inquiries, service requests or spare parts orders more 

swiftly and more complete. This leads to the right prioritization and faster resolutions.  
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• 通過使用線上服務系統的網路入口，您可以更快速、更完整地記錄您的服務查詢、服務請求或零備件訂單。 

這導致正確的優先處理級別和更快的解決方案。 

• By accessing your Barco support page, you get a 360° view on all your customer data, cases and products. You 

can easily follow up on case statuses or retrieve tracking information of shipped items.  

• 通過登入您的巴可服務網頁入口，您可以獲得所有客戶資料、客戶服務案件和產品的 360° 視圖。 

您可以輕鬆跟進案件狀態或檢索已發貨物品的物流追踪訊息。 

• By interacting with our Chatbot and live agents (soon to come) you have direct access to our service agents.  

• 透過與我們的聊天機器人和線上代理系統（即將推出）互動，您可以直接聯繫我們的服務代理。 

• By using the Virtual Remote Assistant feature immediate service support is available via video chat on your 

mobile Virtual Remote Assistant  

• 通過使用虛擬遠距助手功能，您可以通過手機上的視訊聊天室獲得技術人員的即時服務支持。 

• By using the ‘Where to Buy’ locator you can quickly find where our Barco products can be found in your area.  

• 通過使用“購買地點”定位圖資，您可以快速找到我們巴可產品在您所在地區的復健位置的銷售地點。 

• By using the Service locator tool, you can see where service partners and repair centers are situated nearby.  

• 通過使用服務定位器工具，您可以查看您詢問的地方的附近之巴可服務合作夥伴和維修中心的位置。  

1. Registering and logging onto the Service portal / 註冊和登入服務系統入口 

• To log into the service portal, customers will need to go to the external Barco website and from there to the 

myBarco partner zone page or click here   /  

• 要登入線上服務系統入口，客戶需要登入巴可外部客戶服務網站，然後從那裡登入 myBarco 合作夥伴專區頁面 

或  點選 here 此處 

• Click the link to bring you to the login/registration page / 點擊此連結將進入登入/註冊頁面 

• For customers who logged in previously, provide your login details and click ‘Continue’ 

• 對於之前已經登入並註冊過的客戶，請提供您的登入詳細訊息並點擊“繼續” 

For new users:  / 針對新的使用者: 

• Enter the business e-mail you want to use to log into the Barco Service portal (Fig. 1)  

• / 輸入您要用於註冊登入巴可服務系統入口的企業(公司)電子郵件（圖 1）. 

• Click ‘Continue’ to confirm / 確認後, 點擊“Continue”繼續 

https://www.barco.com/en/mybarco
https://www.barco.com/en/mybarco


•  
•  

• After acceptance of your registration request as a new user by Barco, a verification code will be sent to the 

email address used during the registration process (Fig. 2)  

• 在巴可接受您作為新用戶的註冊請求後，驗證碼將發送到註冊過程中填寫使用的電子郵件地址（圖 2） 

• Enter the verification code and click on ‘Continue’ / 輸入驗證碼並點擊“Continue” 繼續 

•  
•  



• Complete the next page with the required information (Fig. 3) / 填寫下一頁所需的所有訊息（圖 3） 

• A Salesforce account will be created for the customer company name entered / 將為輸入完成的客戶公司名稱,

建立一個 Salesforce (客戶服務系統) 的有效登入公司企業帳戶. 

• A Salesforce Contact will be created using your First & Last name.  / 將使用您輸入的的名字和姓氏建立一個

Salesforce (客戶服務系統) 聯絡人. 

• The Contact will be linked to an existing domain account. In our example below, the domain is the ‘mailinator’ 

domain (all e-mails like this will be linked to that account). / 建立好的聯絡人將連接到現有的網域企業帳戶。 

在下面的圖例中，網域是“mailinator”公司信箱的企業網域（所有像這樣的電子郵件都將連接到該公司企業

帳戶）。 

• Create a 12-digits password  / 請建立一個包含 12 個字元串的密碼. 

• Click ‘Continue’ to get to the welcome page of Barco Service portal (Fig. 4) /  點擊 ‘Continue’ 繼續 

將進入巴可客戶服務系統的入口的歡迎頁面（圖 4）  

 



 

  

2. Navigating on the Barco Service portal / 2. 在巴可 Barco 服務系統入口上, 導引操作 

 

After a successful login to the Barco service portal, you will be redirected to the home page. All information found on 

the service portal is related to the person that has logged in. / 

成功登錄巴可服務系統入口後，您將被重轉向到客戶服務主頁。在服務入口主頁上看到的所有訊息都是與登入的人有關

的資訊。 

Below is an example of the homepage (Fig. 5).  / 以下是主頁面的圖例（圖 5）。 

 

On the home page (Fig. 5) you will find the following features: /在服務主頁面（圖 5）上，您會發現以下功能： 

1. A search bar at the top of your screen. It is important to note that this search function only returns information 

from Service portal specific data. / 1. 屏幕頂部的查尋欄。 請務必注意，此查尋功能僅提供來自客戶服務系統內

特定的查詢到的資訊與數據。  

2. A navigation bar includes: / 導覽欄包括. 

o Home / 主頁 

o Cases / 案件 

o Work Orders / 工單 

o Projects / 專案項目 



o Service Contracts / 服務合約 

o Create Case / 建立新服務請求案件 

3. Search button / 查詢按鈕 

4. Your profile information includes / 您的個人資料包括 

o Home: return to the home screen / 主頁：返回主頁畫面 

o Logout / 登出  

• On the left is a list of objects that can be selected to filter out search results (Fig. 6) / 左側是可以選擇過濾查詢

結果對象的列表（圖 6） 

 

• At the bottom, you can see the website footer and the Live Agent pop-up (not active yet) (Fig. 7) / 

在右下角底部，您可以看到網站頁腳有和 Live Agent (線上服務代理) 對話的彈出窗口（尚未啟用）（圖 7）

  

 

 



 

3. A closer look at what you can find via the navigation bar /仔細查看通過導覽欄可以找到的內容 

 

Cases  / 案件 

 

Click on ‘Cases’ to get essential case information. / ‘點擊“案例”將獲取重要的案件總表與個別詳細資訊 

From here you can select the type of List view you would like to see.  / 

從這裡您可以選擇您想要查看的案件類型的列表。 

Click on the little arrow to select the type of List view you prefer (Fig. 8 & 9) /  

點擊小箭頭將可以選擇您想要查看的案件類別的列表（圖 8 和 9）. 

 

 

 

Work Orders & Projects  / 工單 與 專案項目 

 

Similar to the way of working for Cases, when clicking on Work Orders or Projects and the chosen List view you will 

get an overview of your work orders or projects. / 與服務請求案件的工作方式類似，當點擊工作訂單 或 專案項目, 並

選擇想查看的類別的列表時，您將獲得工作訂單或專案項目的總覽。.  

Please note that for Projects you will see only 2 available List views: / 請注意，對於專案項目，您只會看到 2 個可用的

類別列表： 

• All or Recently viewed / 全部 或 最近查看過 

  



Service Contracts / 服務合約 

 

The user can click on 'Service Contracts’ to get an overview of those service contracts. An overview is provided giving 

you some essential information about the service contracts in a quick, easy view. (Fig. 10) / 用戶可以點擊“服務合

約”來獲得這些服務合約的總覽。 提供的總覽以快速、簡單的方式為您提供有關服務合約的一些基本資訊。 （圖 10） 

The following list views are available: / 可以選擇以下不同類型的列表： 

  

• All Open Service Contracts;  / 所有未結案合約 

Open service contracts are those that are in the process of being made. These are not yet available to be added 

to a case or linked to an entitlement. / 未結案服務合約是那些正在議定的合約。 這些還不能添加到案件或連接

到客戶權利。  

• All Released Service Contracts;  / 所有已發布的服務合約 

A released service contract is an active service contract. / 已發布的服務合約是有效雙方簽署的服務合約。 

  

• All Service Contracts / 所有服務合約 

• Recently Viewed / 最近查找過的 

  

 

  

Create a Case / 建立服務請求案件 

 

The most important feature of our Barco Service portal is the possibility to create a case by the customer. / 

我們巴可 Barco 服務系統入口最重要的功能是可以由客戶建立服務請求案件。 

By clicking on ‘Create Case’, it starts the process of case creation. (Fig.11) / 透過點擊“建立案件”，它開始了建立服務

請情案件的過程。 （圖 11） 

At the top of your screen, you can see a ‘path’, which is an overview of the process needed to create your case. Right 

now, we are in the ‘Basic Information’ stage. / 在螢幕畫面上方，您可以看到“路徑”，它概述了建立案件所需的過程。 

現在，我們處於“基本資訊”的階段 

Underneath we have some fields to fill out: / 在下面，我們需要填寫一些欄位的訊息： 



• Subject: / 主旨: 

A brief description of the topic /服務請求主題的簡要說明 

  

• Type including: / 類型包括 :  

o Inquiry: Typically, a non-product-related question. When you want to register a product-related issue, 

you need to select ‘Service Request’. / 詢價：通常是與產品無關的問題。 

當您要註冊與產品相關的問題時，您需要選擇“服務請求”。 

o Service Request: For product-related issues. / 服務請求：針對產品相關問題 

▪ This is the biggest flow where we ask for you to specify a product model, an asset, an 

entitlement ID, or a manufacturing serial number. / 這是我們要求您詳述產品型號、資產(產品

序號)、服務合約權利代碼( ID) 或產品製造序列號的最大流程。 

o Spare Part Sales: Here the customer can choose the product model and register a case. / 

零備件購買與銷售：客戶可以在這裡選擇產品型號並註冊一個購買請求案件。 

  

Since each of the case types has a different case creation flow, we will discuss each flow separately below. /  

由於每種案例類型都有不同的案件建立流程，我們將在下面分別討論每個不同流程。  

Inquiry / 詢價 

 

To start off with the creation of an inquiry case: / 從建立一個詢價案件開始: 

• Fill out the Subject,  / 填寫 主旨 

• Select the ‘Inquiry’ type  / 選取 ‘詢價’ 選項 

• Fill out the description for the inquiry. / 填寫您所要詢價的重要描述. 例如: 產品名稱，料號，數量   

 



• Click ‘Next’ and the user will be directed to the ‘Articles Found’ page (Fig.12) where a knowledge article is 

recommended: / 按滑鼠左鍵點選“下一步”，使用者將被轉引至“找到的文章”頁面（圖 

12），其中推薦了一篇知識庫文章： 

  

• Select if the article was useful or not. If you select ‘yes’ then you will see the message (Fig.13) finishing your 

inquiry: / 選擇文章是否有用。 如果您選擇“是”，您將看到完成查詢的消息（圖 13）： 

 



• If you select ‘not’ then you will be redirected to a page where you will need to add your company (Fig. 14): / 

如果您選擇“不”，您將被重定轉到需要添加貴公司名稱的頁面（圖 14）：

 

• On the next screen (Fig. 15) the user needs to select the Product Model. If no product model is selected, then 

Barco will not be able to treat the customers’ request in an optimal way: / 在下一個畫面（圖 

15）上，使用者需要選擇產品型號。 如果沒有選擇產品型號，那麼巴可將無法以最佳方式處理客戶的請求： 

 

• The customer can once again press ‘Next’. On the next screen, the customer can upload additional attachments 

and write additional comments. /  客戶可以再次按 “下一步”。 下一個畫面上， 

使用者可以上傳其他附件並填寫增加的額外意見。 



• After pressing ‘Next’ you will receive a successful confirmation of your case and a case number (Fig. 16): / 

再次按 “下一步”後，您將收到成功的案件建立確認和案件編號（圖 16）：

 

This will take the user to the newly created case page that shows all the information filled in as well as additional 

comments or uploaded files in the ‘Related’ section or ‘Chatter’ (or ‘Feed’) sections. (Fig. 17 – 18 – 29) /     

這會將使用者帶到新建立的案件頁面上，該頁面顯示您已填寫的所有訊息以及 “相關 RELATED ”部分 

或“聊天 Chatter”（或“增加回饋 Feed”）部分中的附加意見或上傳文件。 （圖 17 – 18 – 29） 

 

The case information: / 本案件資訊 

 



The ‘Related’ section / ‘相關’ 小節 

 

  

The ‘Chatter’ (or ‘Feed’) section on the right: / 此 ‘聊天’ (或 ‘增加回饋‘’) 小節在頁面偏右 : 

  

 

Service Request / 服務 請求 

 

To start off with the creation of a Service Request case,  / 從建立服務請求案件開始, 

• Select the 'Service Request’ type. (Fig. 20) / 選擇“服務請求”類型。 （圖 20） 

• Fill out the Subject  / 填寫 主旨 （包括客戶簡稱，產品型號與問題簡述） 

• Click ‘Next’ and the user will be directed to the Articles Found page where a knowledge article is 

recommended / 點選“下一步”，使用者將被轉引至推薦知識文章的“發現文章”的頁面 



 

• Similar to the ‘Inquiry’ Flow the article provided might be useful or may not relevant for your inquiry. If not 

relevant, you can continue to click on ‘Next’ to continue the Case creation Wizard and enter your Company 

name. /  與“詢價”流程類似，所提供的文章可能對您的查詢有用，也可能與您的查詢無關。 

如果不相關，您可以繼續選取“下一步”繼續案件創立步驟，並輸入您的公司名稱。 

• Click ‘Next’ and the user will be directed to the ‘Case Details’ stage specifically for a Service Request. Here the 

user can select if their problem is related to Software or Hardware (Fig.21): /         

選取“下一步”， 用戶將被轉向到專門針對服務請求的“案件詳細訊息”階段。 在這裡， 

使用者可以選擇他們的問題與軟體或硬體有關（圖 21）：. 

 

• When choosing Hardware, the Manufacturing Serial Number is requested / 如果選擇與硬體相關

服務請求時，會被要求提供有問題的產品的製造序列號. 

• When choosing Software, Entitlement ID is requested / 如果選擇軟體服務請求時，需要輸入軟體授權註冊代碼 

ID. 

  

 

 



Let’s proceed with the Hardware type  / 讓我們繼續如果是硬體類型. 

• Select Hardware /選擇 硬體 

• Fill in the Manufacturing Serial Number. (Fig. 22) / 則接著需要填寫產品製造序列號。 （圖 22） 

  

After clicking ‘Next’, the flow will search across the data in Salesforce and will return assets that have that Number 

specified on its record. The search could also return multiple assets; then it is the user who must select which asset he 

has a problem with. As you can see, the system found three Matching Assets. (Fig.23) / 

選取“下一步”後，流程將搜索 Salesforce （服務系統） 中的登錄產品數據資料， 

並返回在其記錄中指定了該編號的資產編號（含序號）。 搜索還可以返回多個類似續好的不同資產； 

那麼使用者必須選擇與本服務請求有關的正確的的資產的序號。 

如您所見，系統找到了三個匹配資產序號，但分屬三個不同產品。 （圖 23）

 

• Click ‘Next’ once again.  / 再次選取“下一步”. 

 

On the next screen, the user will get an overview of the Warranties and Service contracts (Contract Line Items) 

that are currently covering his chosen asset. In our example, Barco found a Warranty and a Contract that are 

both still active. This way the user knows if the asset is under warranty or not. (Fig.24) /接下來的畫面上， 

使用者將獲得當前涵蓋其所選資產的保固和服務合約（專案或服務合約）的總覽。 在我們下圖的案例中，Barco 

服務系統找到了仍然有效的保固和額外的服務合約。 這樣使用者就知道該報修的資產產品是否在保固期內。 

（圖 24）. 



 

On the Next screen we come to the final step of the process where some additional information is 

asked:  /在下一個畫面上，我們進入該過程的最後一步，詢問一些附加訊息：  

• Bill-To/Sold-To Account:  / 本次服務 發票開立對象/賣出對象 的帳號: 

Here the user can select the Bill-To/Sold-To Account which will be used for this case. If no Bill-To Account is 

available, Barco will not be able to process any work order. / 在這裡，使用者可以選擇將用於此案件的 Bill-To/ 

Sold-To （發票開立對象/賣出對象）帳戶。 如果沒有可用的可開單賬戶， 巴可將無法處理任何工作訂單。 

• Ship-To Account:  / 收貨方 帳號: 

Here the user can select which address to use when shipping parts (in case spare parts are needed), or to which 

address an asset needs to be returned after a repair.  / 在這裡，使用者

可以選擇在運送零件時使用哪個地址（以防需要備件），或者在維修後需要將該資產維修的產品

退回到哪個地址。 

To create a new Ship-To Account, simply leave the field empty and you will be able to create a new ship-to 

account when pressing ‘Next’. / 要建立新的收貨方帳戶，只需將該字段留空，然後按 “下一步” 

即可建立新的收貨方帳戶。 

• Ship-To-Contact:  / 收貨方 收貨聯絡人: 

Here the customer can select the contacts that are linked to the Ship-To Account. To create a new Ship-To 

Contact, simply leave the field empty and you will be able to create a new ship-to contact when pressing 

‘Next’. / 客戶可以在此處選擇連接到收貨方帳戶的聯絡人。 

要建立新的收貨方聯絡人，只需將該字段留空，然後按“下一步”即可建立新的收貨方聯絡人。 

  

After clicking ‘Next’ the user will be redirected to a ‘Thank you’ screen where the Case details can be viewed, files can 

be uploaded, or additional comments can be entered. (Fig. 25) / 

選取“下一步”後，使用者將被重轉向到“謝謝”畫面，可以查看案件詳細資訊、已上傳的文件或再次輸入其他意見． 

（圖 25） 



 

 

Spare Part Sales / 備用零件銷售 

 

To start off with the creation of a Spare Part Sales case, (Fig. 26) / 從建立零備件銷售案件開始，（圖 26） 

Fill out the Subject / 填寫 主旨（含客戶，產品，料號，數量） 

• Select the 'Spare Part Sales’ type / 選取“零備件銷售”的類型 

• Select the appropriate Account / 選擇正確的欲購買零備件的客戶帳戶 

• Follow the same procedure as with the above types (Inquiry/Service Request) / 

依據與上述類型相同的程序（詢價/服務請求）. 

 

 

 



 

4. How to create an account during the case creation process (Fig. 27) / 建立案件過程中如何建立賬戶（圖 27） 

Let’s say the user did not find any Account or the correct Account during the case creation. They will need to create a 

new account. To create a new account, leave the account selection screen empty (when no account was found, this 

will be empty already) and press ‘Next’. On the next screen, the user will be able to create a new account by filling in 

all required data / 假設使用者在建立案件期間沒有找到任何帳戶或正確的帳戶。 他們將需建立一個新帳戶。 

要建立一個新帳戶，請將帳戶選擇畫面留空（如果沒有找到帳戶，這將是空的），然後按“下一步”。 

在下一個畫面上，使用者將能夠通過填寫所有必需的數據資料來建立一個新帳戶 

  

5. Useful Links / 有用的 連結 

Where to buy our products / 哪裡可以買到我們的產品 

To find where you can buy our Barco products, click here for more info. / 

要查找可以在哪裡購買我們的巴可 Barco 產品，請點選 here 此處，了解更多資訊。. 

Service locator - Barco / 巴可的產品服務據點 

To find our country-based Services partners, click here for more info. / 

要尋找我們在某個國家/地區的服務合作夥伴，請點選 here 此處，了解更多資訊 

Knowledge base articles / 知識庫文章 

To find out product-related knowledge base articles, click here. / 要查詢與產品相關的知識庫文章，請點選 here 此處 

Properties  / 本文章內容 

Last updated Sep 13 2022 / 最後一次更新 2022 年 9 月 13 日 

 

https://www.barco.com/en/contact/wheretobuy?countrycode=be&state=&productid=&pcat=&market=&ptypes=2,3,5
https://www.barco.com/en/contact/wheretobuy?countrycode=be&state=&productid=&pcat=&market=&ptypes=2,3,5
https://www.barco.com/en/contact/servicepartners/projection?countrycode=be&state=&productid=&pcat=&market=&ptypes=6,18
https://www.barco.com/en/contact/wheretobuy?countrycode=be&state=&productid=&pcat=&market=&ptypes=2,3,5
https://www.barco.com/en/support/knowledge-base?q=Clickshare

